
PROTOKÓŁ NR XX/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 3 czerwca 2020 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14:05  do godz. 15:25. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ponadto w Sesji udział wziął: 
 
• Grzegorz Ambroziak       - Burmistrz Gminy Żychlin. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka oraz 
mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformowała, że dzisiejsza Sesja miała odbyć się w sposób mieszany, 
tj. stacjonarny i zdalny, ale ze względu na obecność wszystkich radnych na Sali, Sesja 
odbędzie się w tradycyjny sposób. 
 
Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 
prawomocność do podejmowania uchwał.  
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych propozycji zmian ani uwag. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 
b) ustalenia opłaty targowej, 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
e) rozpatrzenia petycji. 

3. Przedstawienie Radzie Miejskiej „Oceny zasobów pomocy społecznej” za rok 2019 dla 
gminy Żychlin. 

4. Sprawy różne. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr XIX/2020 dnia 29 kwietnia 2020 r. 
6. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady w imieniu swoim i Rady Miejskiej złożyła życzenia z okazji XX-lecia 
Samorządu Terytorialnego dużo zdrowia, wszelkiej pomyślności, spełnienia marzeń, 
szczęścia w życiu prywatnym i w pracy zawodowej Podziękowała Radnym, Sołtysom                    
i Przewodniczącym Zarządów Osiedli za ich pracę na rzecz naszego miasta. 
Następnie zwróciła się do Burmistrza Gminy:  
„Z okazji Jubileuszu XXX-lecia Samorządu Terytorialnego Radni Rady Miejskiej w Żychlinie 
składają na ręce obecnego Zarządu Gminy Żychlin – Pana Burmistrza Grzegorza 
Ambroziaka najserdeczniejsze gratulacje, słowa uznania, szacunku oraz podziękowania za 
zaangażowanie, podejmowane wyzwania i pracę na rzecz lokalnej społeczności 
wykonywanej z prawdziwą pasją. 
Życzymy dużo zdrowia, wszelkiej pomyślności w życiu osobistym oraz dalszych sukcesów                
w obecnej działalności zawodowej obecnemu i dotychczasowym Zarządom Gminy Żychlin, 
które od 1990 r. zmieniały nasze miasto i gminę.”   
Na ręce Burmistrza Gminy Żychlin przekazała list gratulacyjny oraz kwiaty. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za życzenia i również złożył 
życzenia wszystkim zaangażowanym w pracę samorządu. Poinformował, że wraz                            
z Przewodniczącą Rady starał się dotrzeć do wszystkich jednostek i instytucji 
zaangażowanych w pracę samorządu z podziękowaniami. 
Wraz z nieobecnym dziś Zastępcą Panem Zbigniewem Gałązką składa najserdeczniejsze 
gratulacje, słowa uznania, szacunku oraz podziękowania dla Radnych Rady Miejskiej                 
w Żychlinie obecnej i wszystkich minionych kadencji począwszy od 1990 roku za 
profesjonalną współpracę, zaangażowanie i pasję z jaką wykonują i wykonywali powierzoną 
przez mieszkańców misję na rzecz rozwoju lokalnego. Życzy dużo zdrowia i wszelkiej 
pomyślności w życiu osobistym oraz wytrwałości i dalszych sukcesów w naszej wspólnej 
działalności samorządowej.  
Następnie na ręce Przewodniczącej Rady złożył list gratulacyjny. 
    
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2020r. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały – uchwała ta dotyczy głównie wprowadzenia środków z grantu na prawie 70.000 zł 
w ramach projektu „Zdalna szkoła …” oraz wprowadzenia kwoty 30.000 zł w ramach 
programu „GAZ-SYSTEM dla edukacji”. Środki te zostaną przeznaczone na zakup 
komputerów służących do prowadzenia lekcji w modelu zdalnym. 
Ponadto zmiany w budżecie wynikają ze zmiany wysokości subwencji oświatowej zgodnie                
z kalkulacją Ministerstwa Edukacji Narodowej. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rolna              
(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu 
gminy na 2020 r. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 r. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XX/101/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) ustalenia opłaty targowej, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały – poinformował, że uchwała wynika ze zmiany sektorów, jakie mamy na targowicy 
oraz ze zmiany inkasenta ze Spółki „Mig-Ma” w likwidacji na Samorządowy Zakład 
Budżetowy. Ponadto proponuje się zmianę w § 2 ust. 1 w punkcie 1 dopisanie sektora H, 
który znajdował się do tej pory w punkcie 2. Stanowiska w sektorze H wielkością 
odpowiadają stanowiskom w sektorach A i B, stąd propozycja takiej zmiany i prośba                           
o głosowanie nad projektem uchwały już z tą zmianą. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(6 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Krzysztof Wojtalewicz chciałby sprostować informację o zmianie zarządcy targowicy. 

Teraz targowica przejdzie pod zarząd Samorządowego Zakładu Budżetowego. Na 

posiedzeniu Komisji była dyskusja na temat rewitalizacji targowicy, w tym: naprawie 

daszków, ewentualnej budowie wiat handlowych i możliwości otworzenia handlu                          

w dodatkowy dzień, zabezpieczenia ogrodzenia i poprawienia nawierzchni w drugiej części 

targowicy. 

 

Rafał Zajączkowski poinformował, że Samorządowy Zakład Budżetowy obejmie 

gospodarowanie targowicą od 1 lipca 2020 r. Nawiązał do proponowanych remontów na 

targowicy, o których mówił radny Krzysztof Wojtalewicz i zaproponował, aby w § 4 ust. 1 

uchwały zwiększyć wynagrodzenie z tytułu inkasa dla SZB z 12% do 20%. Zwiększenie tych 

wpływów, dałoby większe środki na ewentualne remonty.  

 

Grzegorz Ambroziak – musielibyśmy zrobić krótką przerwę, aby przeliczyć, jakie kwoty 

osiągnęlibyśmy podnosząc o 8 % inkaso. Tak naprawdę istotą modernizacji targowicy 

będzie dodatkowa dotacja celowa dla SZB. Poza tym nie ma pewności, że zwiększone 

środki z inkasa zostaną przeznaczone na remonty, a może będą przeznaczone tylko na 

wydatki bieżące np. obsługę targowicy, na inkasentów, sprzątanie itp. 

Aby to można było policzyć i przedstawić dane Radnym poprosił o ogłoszenie przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę. 
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Po przerwie. 

 

Grzegorz Ambroziak poinformował, że zmiana procentowa inkasa to kwota około 12.000 zł 

rocznie. Taka kwota musiałaby być wpisana do budżetu gminy na 2020 r. Zatem tak 

naprawdę tę uchwałę musielibyśmy zdjąć dziś z porządku obrad i dopiero na kolejnej sesji 

ja podjąć zmieniając również uchwałę budżetową. 

Poza tym inkaso służy dla zabezpieczenia bieżących wydatków dotyczących obsługi 

targowicy, w tym z wywozem nieczystości, sprzątaniem, wynagrodzeniem dla inkasenta i te 

środki są wystarczające. 

Pozostaje kwota dzierżawy, która jest dochodem zarządzającego targowicą, jest to kwota 

10.000-12.000 zł miesięcznie. 

Uważa zatem, że kwota inkasa 12% jest wystarczająca na bieżącą działalność targowicy,                

a dochodem znaczącym dla zarządcy jest kwota z dzierżawy. Natomiast na modernizację 

targowicy w SZB gmina może dać dotację celową inwestycyjną, czego nie można było 

zrobić w przypadku spółki. 

Proponuje pozostawienie kwoty inkasa na dotychczasowym poziomie, a w przypadku 

uzyskania wycen poszczególnych prac na targowicy, przekazanie dotacji celowej dla SZB 

na ich wykonanie.  

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej 
głosowało     - 8 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 
Stańczak; Stanisław Szymański;  
 „przeciw”            -  0 radnych,  

„wstrzymało się”  - 7 radnych – Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska; Krzysztof 

Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłaty 

targowej. 

 

Uchwała Nr XX/102/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości. 
 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektów 
uchwał w sprawie zbycia nieruchomości – uchwały dotyczą dwóch działek położonych                    
w Dobrzelinie przy ul. Wagowej i Kasztanowej o powierzchniach ponad 2 ha. W przypadku 
jednej z działek jest zainteresowanie przedsiębiorcy, który planuje budowę zakładu 
produkcyjnego – przetwarzania odpadu metalowego, w przypadku drugiej działki też było 



5 
 

zapytanie ze strony zainteresowanego tę nieruchomością. Obie te działki znajdują się                        
w Łódzkiej Strefie Ekonomicznej. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rolna              
(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr XX/103/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rolna              
(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
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Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr XX/104/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Krzysztof Wojtalewicz poprosił o przybliżenie jakiej petycji dotyczy projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że petycja została zamieszczona na stronie BIP, ale 
na prośbę radnego odczytała jej treść. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rolna              
(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
głosowało        - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”             -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości. 
 

Uchwała Nr XX/105/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Przedstawienie Radzie Miejskiej „Oceny zasobów pomocy społecznej” za 

rok 2019 dla gminy Żychlin. 
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Do przedstawionej „Oceny zasobów pomocy społecznej” za rok 2019 nie zgłoszono żadnych 
uwag.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej” za rok 
2019 przez Radę.  
 
„Ocena zasobów pomocy społecznej” za rok 2019 dla gminy Żychlin stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 
Do p-tu 4. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w sprawach różnych. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że od poniedziałku                       
8 czerwca 2020 r. zostanie otwarty Urząd Gminy z zachowaniem wszelkich rygorów 
sanitarnych. Większość spraw będzie można załatwić zaraz na parterze przy Biurze 
Podawczym. Poza tym cały czas jest dostępna obsługa interesantów przez internet. 
 
Ewa Wypych zapytała o kwotę 1.000 zł na dożywianie kotów, która była zapisana                         
w programie bezdomności zwierząt. Czy kwota ta została wydatkowa w 2019 r. i czy taka 
sama kwota jest zaplanowana na 2020 r.? 
 
Grzegorz Ambroziak – nie ma w tej chwili informacji na ten temat, odpowiedź do Pani 
Radnej zostanie przesłana na e-mail. 
 
Paulina Żurawik poruszyła temat działek na ul. 1 Maja pomiędzy dawną Szkołą 
Podstawową Nr 1 a Przedszkolem Samorządowym Nr 1 – czy można w jakikolwiek sposób 
wpłynąć na właścicieli tych terenów o ich uporządkowanie? Mieszkańcy boją się tamtędy 
chodzić ze względu na zarośnięty teren.  
 
Grzegorz Ambroziak – kilkakrotnie próbowaliśmy wpłynąć na właścicieli tych 
nieruchomości. W przypadku jednej z tych nieruchomości jest właściciel i możemy do niego 
występować o uporządkowanie terenu, możemy również zwracać się do Policji                                    
o mandatowanie. Natomiast 2 działki mają nieuregulowany stan prawny i nie ma podmiotu, 
który jest za te nieruchomości odpowiedzialny.  
Gdy mamy zgłoszenia od mieszkańców, to wówczas we własnym zakresie przycinamy 
zarośla na pewną szerokość, aby umożliwić mieszkańcom poruszanie się tym odcinkiem 
chodnika. 
 
Rafał Zajączkowski zapytał, czy zostały już zakończone prace nad restrukturyzacją 
Samorządowego Zakładu Budżetowego?  
 
Grzegorz Ambroziak poinformował, że prace zostały zakończone, w poniedziałek                       
8 czerwca 2020 r. przyjeżdża przedstawiciel firmy i będą przedstawione pierwsze propozycje 
dotyczące restrukturyzacji. W ciągu 2-3 tygodni będzie można usiąść do rozmów 
dotyczących konkretnych rozwiązań.  
 
Stanisław Szymański odniósł się do zmiany stawek opłat za odpady komunalne – zapytał, 
czy nie można byłoby rozważyć innego rozwiązania opłat za odpady, bo zwiększenie ceny 
opłaty z 18 zł na 32 zł, to będzie ogromny szok dla mieszkańców. Może rozmawiać                         
z PreZero, aby ustalić ceny opłat od wielkości pojemnika na odpady. Należy również 
mobilizować mieszkańców, aby właściwie segregowali odpady, aby było ich mniej.  
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Grzegorz Ambroziak – obecnie jesteśmy w trakcie procedury przetargowej, staraliśmy się 
minimalizować wszystkie warianty związane z usługą. Wiadomo, im większa częstotliwość 
przejazdów, tym wyższa opłata. Mimo wszystko wstępne wyliczenia stawki wychodzą na 
poziomie 31-32 zł od 1 osoby. 
Patrząc po cenach w innych miejscowościach w kraju ceny wahają się w granicach 30-36 zł. 
Na pewno ustawa wymaga zmian i jej dostosowania do obecnie panujących warunków. 
Ustawa dopuszcza jedynie rozwiązania opłaty od osoby, od metrażu mieszkania lub od ilości 
zużytej wody. Najczęściej stosowaną metodą było pobieranie opłat od osoby. Była też 
propozycja pobierania opłat w zależności od wagi odpadów, ale nie została uwzględniona.  
 
Stanisław Szymański uważa, że bardziej sprawiedliwe byłoby ustalenia wysokości opłaty 
od wagi odpadów. 
 
Grzegorz Ambroziak – system wagowy się nie przyjął z tego względu, że ideą ustawy było 
ponoszenie kosztów za odpady przez wszystkich mieszkańców. Gdyby przyjąć taki sposób, 
mieszkańcy mogliby zmniejszać ilość odpadów wywożąc je na dzikie wysypiska. 
Problem z odpadami wynika głównie z braku opłacalności przetwarzania odpadów.                       
W pewien sposób problem rozwiązałby się, gdyby powstały spalarnie odpadów, ale żeby one 
mogły powstać, w ich pobliżu muszą być duże firmy będące odbiorcą ciepła. 
 
Stanisław Szymański zapytał, czy w czerwcu będzie funkcjonowało wysypisko odpadów? 
 
Grzegorz Ambroziak – wysypisko będzie funkcjonowało w ograniczony sposób, będzie 
funkcjonował PSZOK. Natomiast samo składowisko będzie poddane rekultywacji. 
 
Krzysztof Wojtalewicz poruszył sprawę terenów zielonych – prosi, aby zadbać o trawniki                 
i pobocza nie tylko na terenie miasta, ale również na obszarach wiejskich, gdyż pobocza 
przy drogach gminnych są bardzo zarośnięte wysokimi trawami, szczególnie przy 
skrzyżowaniach.    
 
Grzegorz Ambroziak – jest możliwość koszenia przy ciągach drogowych. Będzie 
wystąpienie do zarządców dróg o monitorowanie utrzymania czystości przy ciągach 
komunikacyjnych. Będziemy zastanawiać się nad tworzeniem kwietnych łąk, co już robi wiele 
gmin. W tym zakresie otrzymaliśmy materiały od Pana Radnego Rafała Klimczaka. 
 
Stanisław Szymański zwrócił uwagę na problem kultury osobistej - w momencie gdy 
przydrożne rowy nie były wycinane ze względu na suszę, automatycznie pojawiły się śmieci 
w rowach. 
 
Zbigniew Wypych odniósł się do ceny opłaty za odpady – przy takiej stawce będzie problem 
ze ściągalnością opłaty, wiele osób przestanie płacić za odpady. 
 
Grzegorz Ambroziak – ściągalność może się pogorszyć, ale stawki trzeba będzie podnieść, 
gdyż drastycznie rośnie cena za tonę odpadów. Zgodnie z ustawą, gmina nie może dopłacać 
do odpadów. RIO będzie weryfikowało tę opłatę, przypomniał, że wpłaty za odpady 
komunalne są dokonywane na odrębne konto. 
 
Leszek Kwiatkowski odniósł się do ilości odpadów i zwrócił uwagę, że pojemniki na odpady 
są za małe i szybko się zapełniają, co powoduje, że przy pojemnikach leżą stosy odpadów. 
Dotyczy to pojemników na papier i plastik. Być może należy udostępnić większe pojemniki 
lub zwiększyć ilość wywozów tych pojemników. 
 
Stanisław Szymański – uważa, że problem jest z kulturą osobistą mieszkańców, z których 
niektórzy notorycznie wyrzucają śmieci do rowów. Sam jedną taką osobę upatrzył i ten 
proceder się skończył. 
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Grzegorz Ambroziak poinformował, że akcja informacyjna jest w przygotowaniu. Firma 
przygotowuje kampanię informacyjną i cały system ulotek dotyczących odpadów 
komunalnych. 
 
 
Do p-tu 5.  Przyjęcie Protokołu Nr XIX/2020 dnia 29 kwietnia 2020 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 

Za przyjęciem Protokołu XIX/2020 dnia 29 kwietnia 2020 r. 
głosowało       - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 

Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 

Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina 

Żurawik.  

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  

Zamknęła XX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 


